

 GOVERNMENT OF DUBAI	الوحدة التنظيمية: إدارة الصحة والسلامة Health & Safety Department Document title: External Circular / تعميم خارجي Doc Ref. DM-PH&SD-CR17	 بلدية دبي DUBAI MUNICIPALITY
---	---	--

Date: 17/03/2020

التاريخ: 2020/03/17

External Circular (17)	تعميم خارجي رقم (17)
Intensification of Cleaning and Disinfection Process in Laundries	تكثيف إجراءات التنظيف والتطهير في المغاسل
Dubai Municipality calls on laundries in Dubai to comply with the following: 1. Increase the frequency of cleaning and disinfection on the followings: • Door handles • Waiting chairs/bench/sofa/table • Cabinets/drawers/shelves/surfaces • Washrooms. • Hanging and packaging means. • Transportation means for delivery. 2. Availability of hand sanitizers & hand wash liquid 3. Document all cleaning and disinfection operations including list of used disinfectants 4. Labor should seek medical care right away once developed flu symptoms, and to stop working immediately. 5. Adherence to the declared specifications in guideline of Laundries related activities For more information, please visit Dubai Municipality website /Health & Safety Information www.dm.gov.ae Health & Safety Department	يتوجب على جميع المغاسل في إمارة دبي ضرورة الالتزام بمتطلبات بلدية دبي التالية: 1. زيادة دورية التنظيف والتطهير للمرافق، والتركيز على التالي: • مقابض الأبواب • كراسي الانتظار / الأريكة / الطاولات • الأرفف / الأدراج / الخزائن / الأسطح. • دورات المياه • وسائل التعليق والتغليف • وسائل النقل المستخدمة في التوصيل 2. توفير معقم اليدين والصابون السائل 3. توثيق عمليات التنظيف والتطهير في سجلات التنظيف مع ذكر المادة المستخدمة في التطهير. 4. توجيه العاملين في حال ظهور أي أعراض عدوى تنفسية إلى مراجعة أقرب مركز صحي للفحص والعلاج، وعدم مزاولة العمل. 5. الالتزام بالاشتراطات المعلنة في دليل الارشادات الفنية للأنشطة المتعلقة بالمغاسل للمزيد من المعلومات يرجى زيارة على الموقع الالكتروني لبلدية دبي / معلومات الصحة والسلامة العامة www.dm.gov.ae إدارة الصحة والسلامة



Issue date: تاريخ الإصدار	17/03/2020	Version number (1)	رقم الإصدار (1)
Classification (Public) تصنيف الوثيقة (عام)	Page 1 of 1		